
Zápis z porady vedení konané dne 15. 4. 2013 

Přítomni: Šrubařová, Regner, Račanský, Veselý, Bartošek, Dostál, Křenek, Ledvinka, 

Novotná Buršíková, Matyska, Kohoutková  

Omluveni: Holub 

1.  Výkonnostní příplatky 

– Dosud došly jen 2 zprávy (Kohoutková a Ledvinka). Ostatní dodají co nejdříve, nelze 

postoupit dále.  Zmíněna moţnost odlišení kreativního a rutinně pracujícího člověka. 

(odpovídají divizní) 

 

2. Funkční příplatky, finanční otázky 

– funkční příplatky projektových vedoucích – neodevzdal Holub, Křenek, dodají tento 

týden. (odpovídá Holub, Křenek) 

– někteří lidé mají na ÚVT úvazek i dohodu, do budoucna bude výjimkou 

– na květen je naplánována lepší identifikace finančních zdrojů na mzdy a odměny 

(projekty, tisky, HČ apod.) 

 

3. Výjezdní zasedání 

– hosté – počítá se zatím s Janyškou a kvestorem. – potvrdí Matyska (odpovídá 

Matyska) 

– příští týden ve čtvrtek dostane hotel konkrétní pokyny (odpovídá Šrubařová, Křenek) 

– program – představa zůstává stejná, Křenek sepíše, pošle kolegiu, pak vypustí jako 

veřejnou informaci. (odpovídá Křenek) 

– Je potřeba udělat program, aby byl pro ústav jako celek – vymyslet program pro 

administrativu (odpovídá Křenek) 

 

4. Výroční zpráva 

– Bartošek – dotáhne zprávu do prezentační podoby a zrediguje ji (odpovídá Bartošek, 

kontrola za 14 dní)  

– korekturu provede N. Buršíková (odpovídá N. Buršíková) 

 

5. Rámcová smlouva 

– do konce dubna bude sdělen plánovaný nákup výpočetní techniky, paralelně běţí 

výběrové řízení do velké soutěţe. Počítá se s nákupem počítačů o prázdninách (2. 

května – budeme mít nabídku na stolní počítače, 8. května – notebooky) 

 

6. Ostatní 

– Sekretářka podala zprávu o stavu úkolů Petra Holuba 

– CEITEC – zatím zkusíme připojení komerční linkou, je to i dlouhodobá moţnost (je to 

levné a okamţitě dostupné řešení). 

– GuestManager – Budík vyzkouší zapracování daných podmínek. S Malinkou vytvoří 

program, který to ošetři technicky.  



– šéfové divizí zkontrolují, jak je jejich divize vidět na web.muni.cz. Zejména se zaměří 

na prezentaci osob (dočasní projektoví zaměstnanci z jiných součástí MU apod.).. 

Rozmyslí, které projekty mají být vidět. V květnu bude schůzka s lidmi od 

Kohoutkové, upřesnění představ, jak má web vypadat. Za 14 dní kontrola prvních 

úprav resp. návrhů. (odpovídají divizní) 

– Matyska poţádal Tomáše Staudka (schůzka ve středu v 9:00 na Gotexu) o připravu 

návrhu a manuálu jednotného prezentačního stylu ÚVT (navštívenky, hlavičkový 

papír…) – zájemci se mohou schůzky zúčastnit 

– Je připravena základní struktura webu sluţeb – Regner 

– Pouţití licencí Microsft kampus – na právnické fakultě zůstane, dál nenabízet.  

– Odpověď Kopecké – do konce týdne je třeba ji odeslat. Šrubařová naformuluje, pošle 

Matyskovi. (odpovídá Šrubařová) 

– Ledvinka informoval o schůzce tajemníků 

- Projekty TAČR – univerzita s nimi má problém, součástí výzvy jsou závazky s příliš 

vysokým rizikem. V principu to znamená, ţe v případě skutečně silného zájmu 

nesmíme být koordinátorem a musíme se soustředit pouze na výzkumnou část, nikoli 

produktovou. Je zcela nezbytná smlouva s koordinátorem o vyvázání MU z rizika 

vrácení peněz. 

– Placení monitoringu (pohotovosti a spol.) – budeme řešit v květnu v rámci finančních 

zdrojů na odměny a výkonnostní. 

– Správce sálu – musí se vytvořit popis, co se má v rámci sálu dít – podle toho 

vytvoříme směrnici nebo jiné opatření, řeší Holub (odpovídá Holub) 

– Mytí oken – sdělíme lidem, ţe se nebudou umývat před ukončením stavby.  

– Kolize pravomocí v rámci kaţdodenních večerních kontrol místnosti technikem a 

operátorkou – Ledvinka se domluví s Holubem. (odpovídá Ledvinka a Holub) 

– Arcgis – Matyska – vyřeší do června (odpovídá Matyska) 

– Ledvinka zařídí čištění klimatizací na Ţerotínově nám. (odpovídá Ledvinka) 

– Pod jakými softwarovými licencemi vytváříme software, který nabízíme? Dlouhodobý 

úkol pro Křenka a Veselého (odpovídá Křenek a Veselý). V polovině roku dají 

situační zprávu. Zváţí zařazení na seminář. Konzultace s prof. Matyášem (FI) –

představa o licencích školních děl (ve spolupráci s průmyslovými partnery). Součástí i 

konkrétní uvolnění vyvíjeného software u dr. Kohoutkové – kolegium v principu 

souhlasí s poskytnutím v podobě open source, podrobnosti domluví Kohoutková a 

Veselý (odpovídá Kohoutková, Veselý) 

– Regner – potřeba lépe vyuţívat komunikační kanály mezi ÚVT a dalšími součástmi 

MU i vedením. Vhodné prostředí je grémium pror. Janyšky a pravidelné schůzky s 

tajemníky, moţné řešení probere s Veselým (odpovídá Regner)  

– V rámci měnění PC v učebnách je moţnost vyměnit i Telč – bude řešit Regner 

s ředitelem Centra Telč (odpovídá Regner) 

– Dostál – proběhlo sezení o přidělování institucionální podpory. Matyska chce všechny 

časopisy, které poţadují platbu za článek, dobře prozkoumat, zpravidla se jedná 

o podvody. Při podezření na podvodný časopis – kontaktovat Bartoška. Konference a 

časopisy a podobné záleţitosti související s VaV neřešit přes Popelínského, ale přes 

proděkana pro výzkum FI, prof. Kučerou. (odpovídá Dostál)  



– Jmenovací dekrety pro členy vědecké rady předá Matyska osobně při první schůzce. 

Zatím jim budou zaslány scany, připraví N. Buršíková (odpovídá N. Buršíková) 

– Příští poradu vede Veselý.  

 

 

 

Zapsala:       Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Luděk Matyska 

ředitel ÚVT MU 


